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رقم الموبايل: 07703670364
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الشهادات الحاصلة عليها:
· دكتوراه كيمياء حياتية سريرية من جامعة Keele-انكلترا-المملكة المتحدة 2018
عنوان اطروحة الدكتوراه:
Investigation into the role of protein phosphatase 4 catalytic subunit on the survival of leukaemic cell lines

· ماجستير كيمياء حياتية سريرية من كلية الطب/الجامعة المستنصرية-العراق 2001
عنوان رسالة الماجستير :
Biochemical Investigations in Osteoporotic Patients

· بكالوريوس علوم كيمياء من كلية العلوم/الجامعة المستنصرية-العراق عام 1997
الالقاب العلمية: 
· استاذ مساعد منذ 27/11/2013 (وفق قرار 315)
· مدرس 27/11/2010
· مدرس مساعد 22/08/2002 

مكان العمل الحالي: 
· المركز العراقي لبحوث السرطان والوراثة الطبية/الجامعة المستنصرية منذ 10/02/2019
مكان العمل السابق:
· كلية الصيدلة/الجامعة المستنصرية 25/08/2002 - 09/02/2019
· المعهد العالي لتشخيص العقم والتقنيات المساندة على الانجاب/جامعة النهرين (جامعة بغداد سابقا) 09/2001-08/2002
خلال هذه المدة حصلت على كتب شكر وتقدير من وزير التعليم العالي والبحث العلمي ورئيس الجامعة المستنصرية وعميد كلية الصيدلة/الجامعة المستنصرية ومدير عام المركز العراقي لبحوث السرطان والوراثة الطبية/الجامعة المستنصرية وعميد كلية علوم البيئة وتقانتها/جامعة الموصل ومحافظ ديالى ورئيس جامعة الشارقة ورئيس اتحاد الكيميائيين العرب.
المشاركة في العديد من المؤتمرات وورش العمل والندوات العلمية داخل وخارج العراق من اهمها عضو لجنة تحضيرية للمؤتمر العلمي الاول والثاني والثالث للجمعية العراقية للكيمياء الحيوية السريرية والندوة العلمية السادسة لفرع العلوم المختبرية السريرية في كلية الصيدلة في الجامعة المستنصرية 
	
	NCRI cancer conference, Nov. 2015, Liverpool, UK, present poster.
ISTM symposium, Apr. 2015, Keele University, Staffordshire, UK, speaker. 
NCRI cancer conference, Nov. 2014, Liverpool, UK.
ISTM symposium, May 2014, Keele University, Staffordshire, UK.
Kuwait conference of Chemistry & 16th Arab Chemist Conference, 14-17 Apr. 2012, Kuwait.
6th Jordanian international scientific conference of Chemistry 19-21 Apr. 2010, Irbid, Jordan.
1st International conference on Arab’s & Muslims’ History of Sciences, 24-27 Mar. 2008, University of Sharjah, UAE, present poster.
5th Scientific conference of Iraqi Orthopaedic Association, 9-11 Apr. 2002, Iraq, speaker.
نشر اكثر من عشرة بحوث علمية في التخصص العام والدقيق وتقييم بعض البحوث العلمية المقدمة للنشر في المجلات العراقية المحكمة ضمن المستوعبات العالمية والمشاركة في عضوية لجان المناقشة لطلبة الماجستير كذلك عضوية اللجان كاللجنة العلمية ولجنة رصانة المجلات ولجنة الاعلام وغيرها.
الجمعيات والمنظمات 
· احد مؤسسي الجمعية العراقية للكيمياء الحيوية السريرية (رئيس الجمعية العراقية للكيمياء الحيوية السريرية 2011-2018 ونائب رئيس الجمعية العراقية للكيمياء الحيوية السريرية 2019-2022).
· عضو المجلس الاعلى لاتحاد الكيمائيين العرب 2011-2018
· عضو الجمعية البريطانية لبحوث السرطان رقم التسجيل BAC4534
· عضو وسفير للجمعية الاوروبية لبحوث السرطان رقم التسجيل EACR21255
· عضو الجمعية البريطانية للكيمياء السريرية.
· عضو نقابة الكيميائيين العراقية.
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Personal Information
· Date of Birth: 01 Nov 1975.
· Marital status: Married.
· Address: Baghdad-Iraq.

Education 
· 2014 - 2018 PhD. Keele University, Staffordshire, UK (scholarship). 
Thesis Title: Investigation into the role of protein phosphatase 4 catalytic subunit on the survival of leukaemic cell lines.
· 1998 – 2001 MSc. Clinical Biochemistry from Medical Biochemistry Dept., College of medicine, Al-Mustansiriya University, Baghdad, Iraq.
Thesis Title: Biochemical Investigations in Osteoporotic Patients.
· 1993-1997 BSc. Chemistry from Chemistry Dept. College of Science, Al-Mustansiriya University, Baghdad, Iraq.

Experiences 
· Assistant Professor of Clinical Biochemistry, Iraqi Centre of Cancer and Medical Genetics Research, Al-Mustansiriya University since Feb. 2019. 

· Lecturer of clinical biochemistry, College of Pharmacy, Al-Mustansiriya University, Aug. 2002 - Jan. 2014, Sep 2018 - Feb.2019. Teaching and demonstrating 3rd and 5th stage covering all the subjects of general biochemistry, clinical biochemistry and chemical pathology. 

· Assistant lecturer, Higher Institute for the diagnosis of infertility and assisted reproduction techniques Sep. 2001 - Aug. 2002, teaching and demonstrating clinical chemistry subject for post-graduate students.

Certificates 
· A certificate of completion the professional development course of Introduction to Teaching at Keele, 2nd July 2015.	


Conferences, symposiums and workshops 
· NCRI cancer conference, Nov. 2015, Liverpool, UK, present poster.
· ISTM symposium, Apr. 2015, Keele University, Staffordshire, UK, present my work. 
· NCRI cancer conference, Nov. 2014, Liverpool, UK.
· ISTM symposium, May 2014, Keele University, Staffordshire, UK.
· Kuwait conference of Chemistry & 16th Arab Chemist Conference, 14-17 Apr. 2012, Kuwait.
· 6th Jordanian international scientific conference of Chemistry 19-21 Apr. 2010, Irbid, Jordan.
· 1st International conference on Arab’s & Muslims’ History of Sciences, 24-27 Mar. 2008, University of Sharjah, UAE.
· 5th Scientific conference of Iraqi Orthopaedic Association, 9-11 Apr. 2002, Iraq.

Professional memberships 
Establisher & Chairman of Iraqi Society of Clinical Biochemistry, 2010-2018, Vice chairman 2019-2022
Member of Higher Committee of Arab Union of Chemists, 2010-2018.
Member of the British Association for Cancer Research since 2015, BAC4534.
Member of the European Association for Cancer Research since 2015, EACR21255.
Member of the Association of Clinical Chemistry and Laboratory Medicine.  
Member of Iraqi chemists syndicate.
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